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Jegyzőkönyv 
Elnökségi ülés –  2019.10.22. 

Helyszín: Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3) 

Jelen vannak szavazti joggal: 

 Balázs Gábor elnök 

 Koncz Ernő elnökségi tag 

 Takács Zoltán elnökségi tag 

 Ikker Péter elnökségi tag 

 Kütreiber Sándor elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea elnökségi tag 

 Harsányi Enikő elnökségi tag 

Jelen vannak tanácskozási joggal, mint meghívottak: 

 Kurucz Tamás felügyelő bizottsági tag 

 Takácsné Fekete Franciska főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett adminisztrátor, jegyzőkönyvvezető 

 Marti György operatív igazgató 

 

Jelen vannak előzetesen bejelentkezve: 

 Takács Gábor POD 

 Tar Béla SMILE DC 

Napirendi pontok: 

1. Hungarian Open 

2. 2019 hátralevő versenyei 

3. Díjátadó 

4. WDF World Cup Kolozsvár 

a) General Meeting összefoglaló, 2020 ifi EB 

b) verseny eredmények összefoglaló 

c) elszámolás 

5. Hazai versenyrendszer - 2020 

a) Soft 

b) Steel 

c) Utánpótlás 

d) MDL 

6. Diákolimpia 2019/20 

7. Pénzügyi helyzet 

8. Honlap helyzet 

9. Egyebek 
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17:07 Balázs Gábor a Szövetség elnöke megállapította, hogy az Elnökség határozatképes, majd 

ismertette a meghívó szerinti napirendet. Elmondta, hogy az 5. c) napirendi pontban fog tárgyalni az 

Elnökség a Filyó Tibor által megküldött beszámolóról, illetve a 9. napirendi pontban a Koncz Ernő által 

megküldött Kommunikációs és Marketing beszámolóról. Ezt követően felkérte az Elnökséget, hogy 

döntsenek az ismertetett napirend elfogadásáról. Ezt követően az Elnökség  

7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

47/2019.X.22 számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta a meghívó szerinti napirendet. 

1. napirendi pont: Hungarian Open  

Elnök úr beszámolt a Hungarian Open verseny szervezésének alakulásáról. Elmondta, hogy Koncz 

Ernő támogatást szerzett a Dreher Sörgyártól a Hungarian Openre, ezáltal névadó szponzorok lettek, 

a verseny neve pedig Dreher Hungarian Open Darts Weekend. Ismertette, hogy a Sport TV-n adásban 

lesz az idei évben kettő darab Darts Magazin, melyek saját gyártásúak lesznek, tehát ezekkel a 

Szövetség rendelkezik. Elmondta, hogy a Dreher Hungarian Open Darts Weekend nevezési határideje 

meg lett hosszabbítva október 30-ig. 

Harsányi Enikő rákérdezett az EMMI támogatás állására. 

Elnök úr elmondta, hogy a támogatói okirat alá lett írva, már csak a pénz beérkezését várjuk. 

Elmondta, hogy a Sport DC-vel lesz kötve szerződés a lebonyolításról, a Budapesti Darts Szövetséggel 

pedig a nevezések és a díjazás lebonyolításáról. Ismertette, hogy egy meghívott vendége lesz a 

Szövetségnek a versenyre. 

Elnök úr ismertette, hogy szeretné, ha 2020-ban kettő darab WDF-BDO pontszerző verseny hétvégét 

rendezne a Szövetség, majd felkérte az Elnökséget, hogy döntsön ennek elfogadásáról. Ezt követően 

az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

48/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

A Szövetség 2020-ban két WDF-BDO pontszerző versenyhétvégét tervez megrendezni. Felkéri 

Harsányi Enikő nemzetközi referenst, hogy az ehhez szükséges intézkedéseket tegye meg. 

2. napirendi pont: 2019 hátralevő versenye i  

Elnök úr ismertette a 2019-es év hátralevő versenyeit és azok helyszínét: 

Soft Egyéni Nemzeti Bajnokság I. osztály, II. osztály és III. osztály (2 nap) - Wekerle 

Steel Csapatbajnokság III. forduló és döntő - Budaörs 

Magyar Darts Liga döntő – Szekszárd 

Kövesdi Andrea hangot adott a Szekszárdi helyszínnel kapcsolatban keringő pletykáknak. 

Elnök úr elmondta, hogy szeretné, ha az Iroda a már egyeztetettek alapján árajánlatokat kérne be az 

MDL döntő lebonyolításával kapcsolatban, melyeket aztán Elnök úr a Főtitkárral együtt elbírálna, 

majd felkérte az Elnökséget, hogy döntsön ennek elfogadásáról. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 
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49/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

Az Iroda árajánlatot kér be a Magyar Darts Liga országos döntőjének lebonyolítására, majd ezeket a 

Szövetség Elnöke és Főtitkára közösen elbírálja. 

3. napirendi pont: D í játadó  

Elnök úr ismertette, hogy az átláthatóság érdekében 2020-tól az év végi díjalapot képző 

pénzösszegeket külön kell kezelni. 

Elmondta, hogy az idei díjátadó megvalósítása a korábbiaktól eltérő lenne. Ismertette, hogy a 

Westend tudna támogatást adni a díjátadóhoz, ehhez azonban módosítani kell a dátumot januárra. 

Ismertette, hogy a Kommunikációs és Marketing bizottsággal közösen arra gondoltak, hogy a 

díjátadót ki kellene egészíteni olyan programmal, ami nem csak a dartsos közösséget, hanem 

olyanokat is bevonzanak, akik még nem részei a magyar darts életnek, ezáltal is népszerűsítve a 

sportot és a Szövetséget. Ilyen program lehetne például a szuperbajnoki döntő. 

Elnök úr tisztázta, hogy ez nem eldöntött, csak egy javaslat volt, ha az Elnökség nem támogatja a 

díjátadó időpontjának módosítását, akkor keresni kell termet a díjátadónak decemberre. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön a díjátadó időpontjának januárba való áthelyezéséről, 

majd ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

50/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség az év végi díjátadó időpontját januárba áthelyezi, a pontos időpont kijelölésével 

megvárja a nemzetközi versenynaptár véglegesítését, és a megbeszéltek alapján megkezdi a 

szervezést. 

4. napirendi pont: WDF World Cup Kolozsvár  

a) General Meeting összefoglaló, 2020 ifi EB 

Elnök úr ismertette, hogy a General Meeting sikeresnek mondható volt. A Magyar Darts Szövetség 

elnyerte a 2020-as Ifjúsági Európabajnokság rendezési jogát, a 2023-as Világbajnokság rendezési joga 

sem sokon múlt, de azt nem sikerült elnyerni. Megköszönte a sok belefektetett munkát, különösen 

Harsányi Enikőnek, aki be lett választva a WDF játékos bizottságába, valamint az utánpótlás 

bizottságba is. Ez utóbbinak Filyó Tibor is tagja lett. Az International Youth Challenge jövőre már WDF 

rendezésű lesz, az egyik állomása Magyarország. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy az említett WDF bizottságok létrehozása azért volt fontos, mert 

meglétük szükséges az olimpiai sportággá váláshoz. Továbbá ismertette, hogy sikerült a 

Világbajnokságról készült felvételeket beszerezni a Román Szövetségtől, így ezeket használhatjuk a 

Darts Magazin készítésekor. 

b) verseny eredmények összefoglaló 

Elnök úr ismertette a Világbajnokságon elért eredményeket, majd Kövesdi Andrea szövetségi 

kapitány szóban kiegészítette az írásos beszámolóját a Világbajnokságról. 

c) elszámolás  
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Elnök úr elmondta, hogy a költségek az elfogadott tervezet szerint alakultak, extra költsége csak 

elnök úr és alelnök úr pályázás miatti kint tartózkodásának volt. Ismertette, hogy Kövesdi Andrea 

szövetségi kapitány az elnökségi ülés előtt a számlákat a Főtitkárnak átadta, így az elszámolás 

következő hét végére el tud készülni, majd felkérte az Elnökséget, hogy döntsön ennek elfogadásáról. 

Ezt követően az elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

51/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy november 3-ig elkészül a Kolozsvári Világbajnokság pénzügyi 

elszámolása. 

5. napirendi pont: Hazai versenyrendszer 2020  

a) Soft 

Kövesdi Andrea elmondja, hogy a Soft szakág versenyrendszerében ő csak a Crickett versenyszámon 

szeretne változtatni és beépíteni azt az egyéni versenyrendszerbe. 

b) Utánpótlás 

Elnök úr ismertette, hogy Filyó Tibor szövetségi kapitány megküldte terveit az Elnökségnek, melyben 

javaslatot tett az Utánpótlás Bizottság tagjaira is. Elnök úr azzal a kéréssel fordult a jelen levő Tar 

Bélához, hogy a javasolt tagok jussanak közös nevezőre a 2020-as versenyrendszert illetően 

legkésőbb november 15-ig. 

Ismertette továbbá, hogy a Szövetség jelenleg látható módon hogyan tudja az utánpótlás nevelést 

támogatni. 

Kurucz Tamás javasolta, hogy az Iroda figyelje a kiírásra kerülő pályázatokat a következő évtől, mert 

az nagyban segíthetne az utánpótlás nevelő kluboknak.  

Elnök úr elmondta, hogy az Iroda már nagyon le van terhelve, így nem lenne kapacitása a pályázatok 

figyelésével foglalkozni. 

Kurucz Tamás javasolta, hogy a Szövetség váljon SOSZ (Sportegyesületek Országos Szövetsége) taggá, 

mert akkor folyamatosan emailben értesítenék az aktuális pályázatokról. 

Elnök úr megkérdezte, hogy anyagilag ez milyen kötelezettséget jelentene a Szövetség számára. 

Kurucz Tamás és Tar Béla elmondta, hogy 15.000 forintot. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsenek a SOSZ taggá válásról. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

52/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy 2020-tól a Magyar Darts Szövetség a Sportegyesületek Országos 

Szövetségének tagja legyen. 

Tar Béla elmondta kéréseit az Elnökségnek az utánpótlás nevelés támogatása kapcsán. 

Elnök úr ismertette, hogy min dolgozik jelenleg az Elnökség utánpótlás támogatás kapcsán, mit 

sikerült megvalósítani az idei évben és elmondta, hogy továbbra is amiben tudja, szeretné az 

utánpótlás nevelést támogatni. 
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b) Steel 

A kinevezett felelősök röviden beszámoltak az írásban megküldött anyagról, melyet Kövesdi Andrea is 

pár szóban kiegészített.  

Szeretnék, ha az idei 8 forduló helyett 7 forduló lenne az egyéni bajnokságban, melyek 

mindegyikének az eredménye beleszámítana az év végi eredménybe.  

Szeretnék, ha két napos versenyhétvégék lennének rendezve, melyek szombatján az egyéni 

bajnokság, a vasárnapján pedig páros bajnokság, magyar kupa vagy csapatbajnokság kerülne 

megrendezésre. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön az ismertetett irányelvek elfogadásáról. Ezt követően 

az Elnökség 

 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

53/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy 2020-as versenyrendszer az ismertetett irányelvek alapján legyen 

kialakítva. 

c) MDL 

Elnök úr elmondta, hogy foglalkozik a témával. 

Ikker Péter elnökségi tag elhagyta az elnökségi ülést. 

6. napirendi pont: Diákol impia  

Elnök úr elmondta, hogy a szakmai részét az Utánpótlás Bizottságnak kellene kidolgoznia, a szervezési 

részben pedig keressék Marti György operatív igazgatót. Ismertette, hogy jelenleg a Diáksport 

Szövetség részéről lehúzás a Diákolimpia, növelnünk kell a résztvevők számát, hogy megérje 

megrendezni. 

Tar Béla kérdésére válaszul Marti György és a Főtitkár elmondta, hogy a Diákolimpia kiírását csak a 

szerződés megkötését követően lehet megcsinálni. 

Marti György elmondta, hogy felmerült egy páros versenyszám indításának gondolata is. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön arról, hogy rendezzen-e a Szövetség a 2019/2020-as 

tanévben Diákolimpiát. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

54/2019.X.22 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a 2019/2020-as tanévben a Szövetség rendezzen Diákolimpiát. 

7. napirendi pont: P énzügyi helyzet  

Elnök úr ismertette, hogy megérkezett az állami működési támogatás, és jelenleg nincsen tartozása a 

Szövetségnek. 

Felhívta a figyelmet továbbá, hogy a 2019-es pénzügyi elszámolásban és a 2020-as költségtervben 

tisztázni kell majd a januárra áthelyezett díjátadó pénzbeli kifizetéseit. 
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Elnök úr elmondta, hogy 2020-ban a Szövetség esetleg segíteni tud majd a nemzetközi pontszerző 

versenyekre való utazásban, csak ki kell dolgozni a módját. 

8. napirendi pont: Honlap helyzet  

Morva-Takács Vivien Anett beszámol az október 2-i megbeszélésen történtekről. Az elnökségi tagok 

ismertették aggályaikat, problémáikat.  

Morva-Takács Vivien Anett elmondta, hogy folyamatosan történnek az egyeztetések a fejlesztésekről 

és a tesztelések ütemezéséről. 

9. napirendi pont: Egyebek 

Koncz Ernő írásban megküldte beszámolóját az Elnökségnek, melyet röviden szóban kiegészített. 

Ismertette, hogy szerinte jól működik a megalakított Kommunikációs és Marketing Bizottság. 

Elmondta, hogy november 1-jén kerül adásba az első Darts Magazin, illetve lesz még egy 

sajtótájékoztató aznap délelőtt. 

Elnök úrra együtt beszéltek a különböző ötletekről, potenciális támogatókról. Megállapították, hogy 

szükség van a folyamatos PR építésre, újításokra, showelemekre, mert ezeket lehet eladni a 

szponzoroknak. 

19:50  Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 ..................................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 

 


